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Dagsorden til byrådets møde den 16. 
juni 1993 kl. 19°° i byrådssalen.

Medlemmer:
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7-----
/putd

Kim Rockhill
Hans Jørgen Mortensen
Anni Skov
Preben Lansø
Anders Clausager
Lise Lotte Due
Bent Olsen
Jens Brogaard Jensen 
Gitte Schønemann 
Hanne Kyvsgaard 
F. Theill. Hansen 
Bent Vestergaard Jensen 
Niels Jørgen Pedersen

Fra administrationen:
Lisbeth Lemmich 
Ingrid Hansen

Bemærkninger:

Formandsmødet starter kl. 1600
Seminar om forslag til regionplan 
1993 for Frederiksborg amt starter 
kl. 1630 og forventes at afslutte 
senest kl. 18 .
Lukket møde afholdes efter det åbne 
møde.
Der er spisning kl. 1800 til kl.
19°°. Afbud hertil bedes givet til 
borgmesterkontoret senest tirsdag kl. 
12 .
Tidspunkt for mødets afslutning:
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3 .
Godkendelse af regnskab 1992 
J.nr. ØF 00.01.008
Økonomisk forvaltning fremsender 
regnskabsberetning for 1992. 
Regnskabet er udarbejdet i henhold 
til de af Indenrigsministeriet givne 
retningslinier.
I sagen foreligger obligatoriske 
regnskabsoversigter og bilag. 
Regnskabets hovedoversigt balancerer 
med kr. 190.000.000 mod oprindeligt 
budgetteret kr. 188.211.000. 
Kommunens likvide aktiver udgjorde
pr. 31.12.1991 kr. 12.568.788. 
pr. 31.12.1992 kr. 25.854.125.
Forøgelse af likvide aktiver udgjorde 
kr. 13.285.337 mod en budgetteret 
forøgelse på kr. 1.391.000.
Set i relation til det oprindelige 
budget for 1992 er der tale om et
mindreforbrug/merindtægt i 1992 på. 
kr. 11.894.337, som kan henføres til: 
Nettomindreudgifter:
Drift - 3,5 miil.
Anlæg 4,9 miil.
Renter 2,3 mili.
Moms - 0,2 mili. 3,5 miil.
Nettomerindtægter:
Gen.tilskud -0,1 miil.
Skatter 8,4 mili. 8,3 miil.
Formindskelse af tilgodeh./ 
forøgelse af gæld 0,1 mili.
Ialt 11,9 miil.
Regnskabsberetning vedlagt sagen. 
Økonomiudvalget fremsender på møde 
den 8. juni 1993 med anbefaling.
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4.
Opførelse af andelsboliger 
J.nr. TF03.03.01
Danske Funktionærers Boligselskab har 
den 18. maj 1993 fremsendt skitsepro
jekt til 16 andelsboliger med tilhø
rende SKEMA-A ved Dådyrvej.
Bygge- og Boligstyrelsen har den den 
25. marts 1993 meddelt kvote til byg
geriet på betingelse af, at kommunen 
godkender SKEMA-A inden den 1. juli 
1993 .
Indstillingsbilag vedlagt.
Miljø- og teknikudvalg anbefaler på 
møde den 27. maj 1993 at det frem
sendte SKEMA-A godkendes.
Inden godkendelsen af SKEMA-B skal 
projektet revideres med hensyn til 
opvarmning, tagets farve, fremsendes 
beregning af byggeprocent samt doku
menteres, at mindst 75% af lejlighed
erne er solgte.
Forvaltningen indhenter bekræftelse 
på de foreslåede ændringer inden 
byrådsmødet.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
8. juni 1993 miljø- og teknikudval
gets indstilling.
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5.
Forslag til Regionplan 1993 for Fre
deriksborg Amt
J.nr. TF 01.01.02P17
En del af ændringerne i forhold til 
den gældende Regionplan 1989 består 
i, at de vedtagne tillæg er skrevet i 
Forslaget.
De nyreviderede opslag er: 1.3, 1.5, 
1.6, 4.3, 4.7.
1.3 ERHVERVSBYGGERIETS LOKALISERING 
fastholder erhvervsudbygningen af 
Frederikssundfingeren.
1.5 TURISME og 3.6 FRILUFTSLIV fast
holder Hammergården som "center for 
turisme", hvorimod området ved Nord
mandsmosen er udgået.
1.6 SOMMERHUSE OG KYSTNÆRE OMRÅDER er 
ændret ved, at man ikke satser på at 
udnytte større ubebyggede arealer i 
sommerhusområderne (Vellerup Sommer
by) til til mindre arealkrævende 
fritidsformål.
3 km-kystnærhedzonen vil blive admi
nistreret mere strikt på grund af 
ændret lovg ivning.
4.3 VANDVINDING reducerer beskyttel
sesområderne i forhold til den gæl
dende regionplan.
Enhedsforbruget er reduceret.
Det afgrødebetingede vandingsbehov er 
uændret.
Den maksimale ramme for indvinding 
til erhvervsformål må for Skibby 
kommunes vedkommende ikke overstige 
72 2.000 m3/år, hvilket svarer til 
Amtets tidligere planlægning på vand
forsyningsområdet .
4.7 FORURENENDE VIRKSOMHEDER har 
ingen umiddelbar betydning for kommu
nen. Ændringerne skyldes en ændret 
klassifikation, som nu bygger på 
afstandskrav til forureningsfølsom 
arealanvendelse.
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5. Fortsat
Desuden er der følgende ændringer af 
betydning for Skibby kommune:
1.8 LYSTBÅDEHAVNE: havn ved Hemmings- 
hage udgået, jollehavn ved Hammeren 
kan udvides.
2.5 STIER: sti langs hovedlandevejen 
søges realiseret i planperioden.
2.6 ENERGIANLÆG: fremtidige højspæn
dingsledninger fra Kyndbyværket gen
nem kommunen skal udføres som jord
kabler .
4.1 VANDOMRÅDER: den lempede målsæt
ning for kanalen i Dybemosen er æn
dret til generel målsætning.
4.9 STØJFOREBYGGELSE: 2 skydebaner i 
Østbyområdet fjernet, forbud mod 
vandscootersej lads i Roskilde Fjord 
og Isefjorden syd for Sømer Skov.
Miljø- og teknikudvalget foreslår på
møde den 27. maj 1993 at seminar 
afholdes inden byrådsmødet den 16. 
juni 1993.
Forvaltningen udarbejder oplæg. 
Økonomiudvalget afventer det planlag
te seminar den 16. juni.
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6 .
Samordning af den kollektive trafik 
og de kommunale særkørsler i Horns
herred
J.nr. TF 13.05.00P2 0
Påbaggrund af borgermødet den 6. 
aj^Al 1993 vil firmaet Anders Nyvig 
A/S udarbejde et nyt løsningsforslag, 
der skal imødekomme nogle af kritik
punkterne .
Bortset fra, at forslaget medfører, 
at man ikke længere kan køre direkte 
til Kyndby og Dalby, ser det ud til, 
at de fleste problemer kan løses ved 
mindre justeringer for Skibby kommu
nes vedkommende.
Mødereferat vedlagt.
Miljø- og tekni ku dya liret besluttede 
på møde den 27. maj 1993, at planlæg
ningen kan fortsætte under hensyn til 
betjeningen af de lokale områder.
Teknisk forvaltning oplyser, at sagen 
løbende vil blive opdateret.
Miljø- og teknikudvalget har på et 
ekstraordinært møde den 14. juni med 
trafikplanlægningsfirmaet gennemgået 
det reviderede forslag til køreplan. 
Udvalget anbefaler, at forslaget af 
7. juni 1993 med efterfølgende rede
gørelser og køreplaner for week-en- 
den, sammen med justeringer af hensyn 
til skolerne, lægges til grund for 
forsøgets igangsættelse pr. 26/9-93. 
Udvalget lægger vægt på, at forsøget 
ikke belaster kommunens økonomi ud
over de nuværende udgifter til skole
buskørsel .
Udvalget ønsker, at forsøget markeds
føres med en husstandsomdelt avis og 
gerne en "rød telefon".
Forsøget ønskes evalueret minimum, 
som forudsat af Trafikministeriet.
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8 .
Regulativ for vandløbet Marbækgrøften
J.nr. TF 06.02.00P24
Hedeselskabet har fremsendt forslag 
til vandløbsregulativ for ovennævnte 
vandløb.
Miljø- og teknikudvalget vedtog på 
møde den 25. februar 1993, at der 
skulle afholdes et orienteringsmøde, 
inden regulativforslaget blev behand
let .
Referat fra ovennævnte møde, afholdt 
den 22. april 1993, ligger i sagen. 
Orienteringsmødet gav ikke anledning 
til bemærkninger fra de fremmødte, 
hvorfor regulativet forelægges ud
valget til foreløbig godkendelse.
Før endelig vedtagelse skal regula
tivet bekendtgøres og fremlægges i 8 
uger med adgang til, at indgive ind
sigelser og ændringsforslag. 
Indstillingsbilag fra 25. februar 
1993 vedlagt sagen.
Miljø- teknikudvalget indstiller 
på møde den 27. maj 1993 regulativ
forslaget til foreløbig godkendelse.
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10.
Regulativ for vandløbet Onsved Stok
kebro Rende og Ventecrrøften
J.nr. TF 06.02.00P24
Hedeselskabet har fremsendt forslag 
til vandløbsregulativ for ovennævnte 
vandløb.
Miljø- og teknikudvalget vedtog på 
møde den 25. februar 1993, at der 
skulle afholdes et orienteringsmøde 
inden regulativforslaget blev behand
let.
Referat fra ovennævnte møde, afholdt 
den 22. april 1993, ligger i sagen. 
Med en mindre ændring i regulativfor
slagets længdeprofil forelægges dette 
til foreløbig godkendelse.
Før endelig vedtagelse skal regula
tivet bekendtgøres og fremlægges i 8 
uger med adgang til, at indgive ind
sigelser og ændringsforslag. 
Indstillingsbilag vedlagt sagen.
Milio- og teknikudvalget indstiller 
på møde den 27. maj 1993 regulativ
forslaget til foreløbig godkendelse 
med den anførte ændring af længdepro
filet .
Bevoksning med dybtgående rødder over 
drænudløb f jernes.
Skyggende beplantning skal på for
langende fra lodsejere kappes til max 
3 meters højde.
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11.
Oprettelse af musikskole 
J. nr. KU 20.03.05
a.
Ledende skoleinspektør fremsender 
forslag til genetablering af Skibby 
kommunale musikskole.
Forslaget er udarbejdet af en gruppe 
musiklærere fra kommunens 3 skoler. 
Der er taget udgangspunkt i den tid
ligere musikskole, idet det anses for 
sandsynligt, at en ny musikskole vil 
få samme omfang, hvis midlerne er 
tilstede.
Gruppen anbefaler, at det frivillige 
tilbud om musikundervisning og ud
øvelse bør etableres i musikskoleregi 
frem for andre organisationsformer, 
som f.eks. § 3 stk. 2 (efter folke
skoleloven) bl.a. for at få statstil
skud - men i så tæt og integreret 
form med folkeskolerne, som overhove
det muligt.
Den kommunale udgift er anslået til 
følgende, under forudsætning af, at 
forslaget følges:
Kommunal udgift i efteråret 93:
[B. 62.202,- incl. ø-tid (folkesko
len) .
Kommunal udgift i 1994: 
kr. 195.728,- incl. Ø-tid (folkesko
len) .
Kommunal udgift i 1995: 
kr. 239.054,- incl. Ø-tid (folkesko
len) .
Udtalelse fra Løn- og personalekonto
ret samt forslag vedlagt.
b.
Svend-Erik Pedersen, Marbækvej 11, 
Skibby, fremsender på vegne af en 
kreds af borgere, ansøgning om til
skud til etablering og drift af en 
selvejende musikskole med opstart fra 
1. september 1993.
Skolen foreslåes udbygget i 3 etaper, 
og der er budgetteret med følgende 
udgifter:

fortsættes...
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11. Fortsat
Budget 1/9 - 31/12-93:
Bruttobudget kr. 150.000,-.
Kommunens andel ca. kr. 100.000,-. 
Budget 1994:
Bruttobudget kr. 300.000,-.
Kommunens andel ca. kr. 150.000,-. 
Budget 1995:
Bruttobudget kr. 450.000,-.
Kommunens andel ca. kr. 225.000,-.
Det forventes, at musikskolen vil 
være fuldt udbygget 1. september 
1995.
Bruttobudgettet for 1996 vil herefter 
være kr. 500.000,-.
Kommunens andel ca. kr. 250.000,-. 
Udtalelse om mulighed for etablering 
af musikskole under folkeoplysnings
loven .
Forslag vedlagt i kopi.
Udvalget anmodes om at tage stilling 
til følgende:
1.
Etablering af musikskole i musiksko
leregi i tæt og integreret form med 
folkeskolerne.
2 .
Etablering som en selvejende musik
skole.
3 .
Etablering under folkeoplysningslo
ven.
Kulturelt udvalg anbefaler på sit 
møde den 26. april 1993, 
at der oprettes en kommunal musiksko

le oat udvalget går ind for en 
maximum-elevbetaling, 

at betaling opkræves 2 gange årligt, 
at udgifterne ikke må overstige

bruttobeløbene i
1993 : kr. 65.000,—.
1994: kr. 200.000,-.
1995: kr. 240.000,-.

Hanne Kyvsgaard og Lise Lotte Due 
indtager særstandpunkt, idet en selv
ejende institution kan søge tilskud, 
som kommunal institution er afskåret 
fra. Administrationen, som er res-

fortsættes...
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11. Fortsat
sourcekrævende kommunalt arbejdsmæs
sigt, lægges i et andet regi. 
Endvidere koster det ikke Ø-tid, at 
lave musikskole i en selvejende 
musikskole.
Økonomiudvalget udsatte på møde den 
11. maj 1993 til juni-mødet, idet 
udvalget ønsker, at der foretages 
konsekvensberegning omkring økonomi
en .
Anders Clausager indtager særstand
punkt, idet han følger kulturelt 
udvalgs indstilling.
Sagen begæres forelagt byrådet.
Byrådet godkendte på møde den 17. maj 
1993 økonomiudvalgets indstilling. 
Anders Clausager indtager særstand
punkt, idet hen følger kulturelt 
udvalgs indstilling.
Med henvisning hertil er sagen genop
taget på økonomiudvalgets dagsorden, 
idet redegørelse fra løn- og persona
lekontoret af 2/6-93 vedlægges. 
Økonomiudvalget indstiller på møde 
den 8. juni 1993, at der i september 
måned optages forhandling med den 
tidligere leder af den kommunale 
musikskole, der på vegne af en kreds 
af borgere har foreslået etablering 
og drift af en selvejende musikskole. 
Sideløbende indgår sagen i de kommen
de budgetforhandlinger.
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13 .
"Kvindeproiekt" på Stationsvei 8, 
Skibby
J. nr. SSSF 16.14.00
Teknisk forvaltning og indkøbsafde
lingen fremsender overslag over pri
ser dels på bygningsmæssige udgifter 
til istandsættelse af stueetagen og 
dels på inventar.
Udgiften til istandsættelse vil an
drage kr. 37.765,- exel. moms og 
udgiften på inventar andrager skøns
mæssigt kr. 24.000,- exel. moms, ialt 
kr. 61.765,- exel. moms.
De afledte driftudgifter i årene 
fremover er anslået til følgende: 
Husleje - ingen, da der ikke 
forvaltningerne imellem opkræves 
husleje.
Varme anslået kr. 10.000,-
El. kr. 4.000,-
Beskæftigelsesmat. kr.
Inventar + vedlige. kr.
Kørsel (eksk.,indk. ) kr.
Efterudd./supervis.
til personalet kr.
ialt kr.
50% i refusion kr.

40.000,
10.000,- 
5.000,-
20.000,- 
89.000,- 
3 7 . 5 0 0 , 
5 1 . 5 0 0 , -

Der kan ikke hjemtages refusion på el 
og varme.
Hertil personaleudgift på 9 timer 
ugentlig (socialrådgiverløn) ca. kr. 
50.000,-"
Ovenstående udgifter på nær el, varme 
og løn skal konteres på "person"konti 
og vil derfor ikke figurere på 
projektet. De driftsmæssige udgifter 
til projektet udgør dermed for 1993 
med start 1/8-93:
Varme kr. 10.000,-
El. kr. 4.000,-
løn kr. 50.000,-
ialt på årsbasis kr. 64.000,-
5/12 af kr. 64.000,- = 27.000,-
ved opstart 1/8-93.

fortsættes...
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13. Fortsat 
Det anbefales
at kvindeprojektet iværksættes. Der 

skal dog gøres opmærksom på, at 
forvaltningen ikke kan anvise en 
umiddelbar finansieringsmulighed. 
Det er forvaltningens opfattelse, 
at der på længere sigt ikke vil 
ske en forøgelse af udgifterne på 
visse af de sociale konti. 

Socialudvalget har på sit møde den 
25. maj 1993 godkendt, at "kvindepro- 
jektet" iværksættes. Økonomien skal 
holdes indenfor socialudvalgets egne 
rammer.
Der søges en anlægsbevilling på kr. 
62.000,- og kr. 27.000,- til drift i 
1993, samt kr. 64.000,- i de
efterfølgende år.
Beløbet finansieres over kassebehold- 
beholdningen konto 801 00 004-09.
I forbindelse med budgetrevisionen 
har udvalget tillagt kassebeholdnin
gen kr. 494.000.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
8. juni 1993 socialudvalgets indstil
ling.
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14.
Oplæer til erhvervspolitik for Frede
riksborg amt
J.nr. BK 24.10
Til orientering for byrådet
På møde den 25/4-93 mellem amtsborg
mesteren og amtets kommuner blev 
forelagt et skitsemæssigt oplæg til 
amtslig erhvervspolitik.
Oplægget er udarbejdet på baggrund af 
de møder, som amtskommunaldirektøren 
og amtets erhvervschef har haft med 
amtets kommuner i foråret. 
Amtsborgmesteren har bedt om at få 
kommunernes kommentarer til oplægget, 
inden det sendes til politisk behand
ling i amtsrådet og videre til hø
ring i kommunerne.
Oplægget forelægges økonomiudvalget 
og det forum som deltager i behand
ling af sager vedrørende beskæftigel
sessagerne, således at kommentarer og 
bemærkninger til oplægget kan tilba
gesendes til amtsborgmesteren. 
Oplægget vedlægges som bilag. I sagen 
ligger samtlige referater fra møderne 
med amtets kommuner.
Økonomiudvalget vedtog på møde den 
11. maj 1993 at borgmester og kommu
naldirektør fremsender svar til amts
borgmesteren .
Sagen forelægges påny økonomiudval
get, idet Frederiksborg amtskommune 
den 19. maj har fremsendt det endeli
ge forslag til erhvervspolitik for 
Frederiksborg amtsråd.
Forslaget ligger i sagen.
Amtsrådet anmoder om, at kommunens 
kommentarer, ændringsforslag m.v. til 
forslaget, fremsendes til erhvervsaf
delingen senest den 30. juni 1993. 
Økonomiudvalget vedtog på møde den 8. 
juni 1993, at administrationen udar
bejder forslag til svarskrivelse. 
Forelægges til byrådets orientering 
på byrådsmødet den 16. ds.
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15.
Forslag om eansspil sammen med kom
mende kulturucter
J. nr. KU 20.00
På møde den 17. maj 1993 godkendte 
byrådet en række forslag som kunne 
indgå i et kulturugearrangement i 
1993 .
Byrådet drøftede mulighederne for at 
etablere et egnsspil i 1996 i forbin
delse med Kulturby 1996, men der blev 
ikke taget konkret stilling.
Formanden for kulturelt udvalg har 
bedt om, at det forslag, der lå i 
kulturugesagen, om etablering af et 
egnsspil på Selsø Slot, kom på dags
ordenen, således at økonomiudvalget 
og byrådet kan træffe en principiel 
beslutning, om man ønsker et egns
spil.
Formanden ønsker forslaget på dags
orden på nuværende tidspunkt, fordi 
etablering af et egnsspil kræver 
nogle års forberedelse. Udgiften til 
etablering af et egnsspil, er skøns
mæssigt sat til kr. 400.000,- 
Økonomiudvalget var på møde den 8. 
juni 1993 positiv.
Udvalget ønsker ikke for nuværende at 
gå ind i den økonomiske disposition.
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1 7 .

Tilslutning til de fælleskommunale 
systemer i Kommunedata.
J.nr. ØKF 85.10
I henhold til Registertilsynets reg
ler skal Byrådet godkende tilslutning 
til fælleskommunale systemer på Kom
munedata .
Administrationen anmoder om tilladel
se til følgende 2 systemer:
Kontrol- og opfølgningsgrundlag (FKO), 
hvorved socialforvaltningen i forbin
delse med administration af bl.a. lov 
om dagpenge ved sygdom og fødsel og 
lov om social bistand kan indhente 
oplysninger fra andre offentlige myn
digheder og A-kasser.
Elektroniske ligningsoplysninger 
(ELO) er et nyt fælleskommunalt EDB- 
register, hvorved administrationen af 
skatte- og afgiftslove m.v. lettes, 
bl.a. ved at lette udveksling af lig
ningsoplysninger mellem kommunerne.
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Bedømmelse ved tjenestemandsansættel
se
J.nr. P-sag.

Økonomiudvalget
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Orientering vedr. afskedigelsessag. 
J.nr. p-sag
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